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Študentské kolégium dekana FF KU – 7. októbra 2024, 12:00 

 

Prítomní členovia ŠKD: 

Rastislav Červeň 

Mgr. Štefan Dvorský 

Bc. Ing. Alžbeta Grznárová, PhD. 

Mgr. Katarína Vargová – online  

Bc. Michal Garaj 

Tadeáš Čop 

Matej Kaščák – online 

Ospravedlnení členovia ŠKD: 

Mgr. Annamária Adamčíková 

Bc. Dominik Spitzkopf 

Bc. Eva Valková 

Bc. Lucia Bušová 

Bc. Patrícia Culková 

Bc. Valeriia Udovenko 

Neospravedlnení členovia ŠKD:  

Ďalší prítomní: Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD.; Mgr. et Mgr. Paulína Kováčová, Mgr. Jaroslava 

Matláková, PhD. 

 

Dekan privítal prítomných členov študentského kolégia dekana a otvoril dnešné zasadnutie. Následne 

predstavil program dnešného zasadnutia podľa zaslanej pozvánky: 

 

1. Odovzdanie dekrétov novým členom, určenie tajomníka 

2. Prerokovanie správy o hodnotení kvality výučby a učiteľov študentmi na FF KU v letnom 

semestri akademického roka 2023/2024 

3. Návrh na zástupcu študentov v RVK KU 

4. Zhodnotenie podujatí na FF KU spätých so začiatkom akademického roka 2024/2025 

5. Podnety k realizácii Dňa otvorených dverí na FF KU (13.11.2024; 13.2.2025) 

6. Ďalšie podnety k zlepšeniu štúdia a študentského života na FF KU 

7. Rôzne 

 

Keďže nik z prítomných nemal žiadne pripomienky a návrhy, pokračovalo sa podľa programu. 
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1. Odovzdanie dekrétov novým členom, určenie tajomníka 

 

Dekan privítal študentov, ktorí sa zasadnutia kolégia zúčastňujú prvýkrát, predstavil im v krátkosti 

poslanie a činnosť tohto poradného orgánu. V súlade s dokumentom Zásady zloženia a pôsobnosti 

Študentského kolégia dekana FF KU sa novými členmi kolégia stávajú: Tadeáš Čop, Matej Kaščák, 

Bc. Valeriia Udovenko.  Zároveň členstvo v tomto orgáne zaniklo Mgr. Martinovi Junekovi (skončené 

štúdium) a Mgr. Danyilovi Tsybulkovi (skončenie členstva v AS KU z dôvodu prerušenia štúdia). 

Podľa Zásad zloženia a pôsobnosti Študentského kolégia dekana zastáva jeden z členov tohto orgánu 

funkciu tajomníka. Táto možnosť bola na začiatku zasadnutia ponúknutá členom študentského kolégia 

dekana. Po krátkej diskusii bol za tajomníka určený Mgr. Štefan Dvorský. 

 

2. Prerokovanie správy o hodnotení kvality výučby a učiteľov študentmi na FF KU v 

zimnom semestri akademického roka 2023/2024 

 

V súlade s čl. 3, ods. 1 Smernice dekana FF KU o hodnotení kvality výučby a učiteľmi študentmi bola 

členom Študentského kolégia dekana FF KU predložená na prerokovanie Správa o hodnotení kvality 

výučby a učiteľov študentmi v letnom semestri  akademického roku 2023/2024 na FF KU.  Správa 

obsahovala informáciu o zvýšenom počte vyplnených dotazníkov, k čomu prispela aj implementácia 

prerokovaných nápadov  zo zasadnutí kolégia. Zaznelo poďakovanie študentskému kolégiu dekana za 

propagáciu a spoluprácu pri vypĺňaní dotazníkov.  

Dekan k predloženej správe otvoril diskusiu. V diskusii zazneli od študentov predovšetkým nasledovné 

návrhy a pripomienky: 

• Informovať viac študentov o tom, na čo sa využívajú dotazníky, napríklad formou plagátu 

informovať študentov o implementácii ich pripomienok z dotazníka (aby sa zvýšila motivácia 

zapojiť sa do vypĺňania dotazníkov). 

• Ukazuje sa, že najvyššiu návratnosť majú dotazníky vtedy, keď vyučujúci na ich vyplnenie 

poskytnú čas v rámci poslednej hodiny semestra.  

 

3. Návrh na zástupcu študentov v RVK KU  

 

Podľa čl. 5 ods. 2 Štatútu Riadiaceho výberu pre kvalitu KU je členom RVK KU aspoň 1 zástupca 

študentov. Doteraz bol takýmto zástupcom Martin Junek, študent FF KU, ten však v akademickom 

roku 2023/2024 úspešne ukončil štúdium. Členovia študentského kolégia preto začali diskutovať 

o možnosti navrhnúť miesto neho iného študenta. So záujmom zastupovať študentov v tomto orgáne 

sa prihlásil Tadeáš Čop.  Prítomní členovia kolégia nemali voči tomuto návrhu žiadne námietky, ba 

zaznelo aj viacero podporných vyjadrení.  Študentské kolégium dekana FF KU preto navrhne rektorovi 

KU, aby za zástupcu študentov v Riadiacom výbore pre kvalitu KU vymenoval Tadeáša Čopa. 



   

 

  Strana 3 z 3 

 

4. Zhodnotenie podujatí na FF KU spätých so začiatkom akademického roka 2024/2025 

 

Na začiatku akademického roka 2024/2025 sa uskutočnilo viacero podujatí, realizovaných najmä 

študentmi FF KU, predovšetkým „Tour de FF KU“ a „Welcome day FF KU“. Členovia študentského 

kolégia na zasadnutí tieto podujatia zhodnotili, diskutovali o možných vylepšeniach do budúcich 

rokov. Bolo pozitívne konštatované, že do spomínaných podujatí za zapojilo veľké množstvo 

študentov prvého ročníka, pre ktorých bolo podujatia primárne organizované. Do organizácie sa 

zapojilo aj množstvo študentov starších ročníkov, vrátane členov kolégia dekana. Podarilo sa vytvoriť 

„rodinné prostredie“ pre prvákov, ktorí sa následne aktivizovali a zapojili sa do školských aktivít 

a popularizácie univerzity.  

 

5. Podnety k realizácii Dňa otvorených dverí na FF KU (13.11.2024; 13.2.2025) 

 

Bol odprezentovaný nový model pripravovaného dňa otvorených dverí na FF KU. Do nového modelu 

sa vo väčšej miery zapoja študenti. Na prízemí sa plánuje vystúpenie hudobníkov z radov študentov 

FF KU. Ďalej sa plánuje prezentácia študentských výrobkov, prezentácie a rôzne aktivity, ktoré budú 

pripravovať študenti FF KU. Na druhom poschodí vyučujúci budú prezentovať študijné programy FF KU.  

 

6. Ďalšie podnety k zlepšeniu štúdia a študentského života na FF KU 

 

V diskusii zaznela otázka prekrývania predmetov v rozvrhoch študentov. Otvorila sa aj otázka 

anonymných podnetov študentov, na čo slúži kovová schránka pri vstupe do budovy fakulty. Kolégium 

sa zhodlo na tom, že musí byť lepšie spropagovaná napríklad cez sociálne siete, vytvoriť anonymný 

online formulár, prípadne QR kód pre anonymné podnety.  

 

7.  Rôzne 

 

Diskusia sa kontinuálne presunula ku poslednému bodu zasadnutia kolégia, v ktorom študenti otvorili 

otázku ubytovania v študentskom domove Vojtaššák v lokalite Rybárpole, predovšetkým 

otázku bezpečnosti študentov v jeho okolí. Zazneli aj pozitívne ohlasy na podujatia  organizované na 

fakulte. 

 

V závere sa dekan poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie študentského kolégia dekana ukončil. 

 

V Ružomberku 10. októbra 2024 

CZ 02006/2024 FF 

 

Zapísal: 

Mgr. Štefan Dvorský 


